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Úvodní slovo 
 
Letošní rok se lišil od ostatních i tím, že ukončoval čtyřletý volební cyklus a v listopadu se 
konaly komunální volby.  Jen pro zopakování uvedu složení zastupitelstva, které pro další 4 
roky dostalo Vaši důvěru a zároveň u jednotlivých zastupitelů uvedu oblast, za kterou je 
v obci zodpovědný. 
Ing. Petr Kráčmar – starosta 
Jaroslava Schovajsová – místostarosta a oblast kulturní, sociální a občanské záležitosti 
Jaroslav Brlica – oblast finanční 
Tomáš Dorňák – oblast mládeže, sportu a spolkové činnosti 
Karel Liška – oblast místního, bytového a lesního hospodářství 
Radek Šerý – oblast kontrolní 
Bc. Josef Vaculík – oblast životního prostředí, odpadového hospodářství a přestupkové 
agendy 
 
Žádám občany, aby využívali zastupitele pro přenesení svých připomínek v jednotlivých 
oblastech na celé zastupitelstvo. Zároveň bych chtěl využít této příležitosti a jménem celého 
zastupitelstva poděkovat za důvěru, kterou jste mu ve zmiňovaných volbách vyslovili. Protože 
se bude jednat o období, ve kterém s největší pravděpodobností bude vybudována kanalizace 
v obci, která kromě toho, že se jedná o finančně nejnáročnější investici v historii obce, přinese 
i řadu individuálních problémů, žádám již  v této chvíli občany o pochopení a podporu.  
 
Zároveň bych chtěl využít této příležitosti a poděkovat všem zastupitelům, kteří pracovali 
v zastupitelstvu minulé období a dále již v práci nepokračují, za práci kterou odvedli 
v uplynulém období. 
 
 
Z obecní statistiky 

 
Narozeni:  7 

1. Josef Polách, č. 162  3.1.2010 4. Marie Sucháčková, č. 205

 9.6.2010 

2. Kateřina Vařáková, č. 199 17.3.2010 5. Patrik Janošík, č. 49 

 14.8.2010 

3. Veronika Ordeltová, č. 52 23.5.2010 6. Beňová Barbora, č. 191 16.10.2010 

7. Pukýšová Alexandra, č. 190

 1.11.2010 

Zemřelí:  8 
1. Jaroslav Krajča, č. 30   57 let  11.3.2010 

2. Ludmila Dorňáková, č. 122 75 let               4.4.2010 

3. Marie Závrská, č. 130  77 let  10.8.2010 

4. Marie Změlíková, č. 19  81 let  29.9.2010 

5. Jaroslav Ondrůš, č. 149  55 let  3.10.2010 

6. Josef Fojtík, č. 8   90 let           12.10.2010 

7. Jaroslava Pěsničáková, č. 6 63 let  3.11.2010 
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8. Josef Gargulák, č. 51  75 let  7.12.2010 

Kromě toho pohřbeni na místním hřbitově: 
Ludmila Strnadová z Horní Lidče      a         Jaroslav Polách ze Vsetína 
 
 
Přihlášeni:  7 

1. Josef Valčík   č.p. 201  z Poteče 

2. Tomáš Vyoral  č.p. 3  z Uherského Hradiště 

3. Nikola Kyselá   č.p. 46 z Valašských Příkaz 

4. Tomáš Mužikovský  č.p. 46   „ 

5. Tomáš Mužikovský ml.  Č.p. 46   „ 

6. Dominik Mužikovský  č.p. 46   „ 

7. Tomáš Stodůlka  č.p. 81 ze Vsetína 

Odhlášení:  1 
1. Jakub Matocha  z č.p. 157  do Vsetína 

Sňatky:  1 
Kateřina Lišková, č 3   a   Tomáš Vyoral 
 
Počet obyvatel    k 31.12.2009           618 
Počet  obyvatel   k 15.12.2010  623      z toho 308  mužů a 315 žen  
Průměrný věk      38,39 let                   z toho muži:  39,42 let,  ženy:  38,39 let 
  
 
 
Jízdní řády 2011-2012 
 
Už jsme si pomalu zvykli na to, že každá novela jízdního řádu zvedne adrenalin každému, kdo 
ještě veřejnou dopravu využívá. Nejinak tomu bylo i letos. Obec Střelná předložila k návrhu 
jízdního řádu celkem 10 připomínek, z nichž bylo 6  akceptováno a 4 nikoliv. Podařilo se 
například prosadit zapracování přímého spoje ve směru Střelná - Vsetín v časovém pásmu 
10.16 hod. – 16.51 hod. V tomto časovém intervalu nebylo zajištěno  spojení na odpolední 
směnu ve Vsetíně. Zásadní bylo rovněž prosazení spoje v 18.30 ze Vsetína do Střelné. Není 
tudíž pravda, že za zachování tohoto spoje se zasadila pouze jedna obec, jak proběhlo 
v regionálním tisku. Hájení zájmu občanů v oblasti dopravní obslužnosti považuje naše obec 
za samozřejmost a proto nepovažuji za nutné úspěchy v této oblasti mediálně prezentovat. 
K mediální prezentaci a zvýšení tlaku na objednavatele veřejné regionální dopravy u Českých 
drah by měly sloužit spíše připomínky, které nebyly akceptovány. V této souvislosti mám na 
mysli zejména zrušení spoje ze Vsetína do Střelné s odjezdem ve 20,31 hod. a nesmyslné 
čekání  v délce 23 minut v Horní Lidči u dělnického a studentského vlaku ze Vsetína u tzv.  
půlčtvrtého“ vlaku. Plné znění připomínek adresovaných jak koordinátorovi veřejné dopravy, 
tak odboru dopravy Zlínského kraje je umístěno na webových stránkách obce.  Zapracování 
připomínek, které nebyly akceptovány, bude požadováno v dalším kole, tj. v měsíci březnu. 
Tentokrát byl dán obcím dostatečný prostor k vyjádření svých námitek. Proto byl návrh 
vyvěšen jak na webových stránkách obce, úřední desce a v prodejně Jednoty, aby občané 
podpořili úsilí obce předložením vlastních stanovisek, které by byly v příloze zaslány 
příslušným orgánům. Bohužel této možnosti využilo pouze 6 občanů. 
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Tůje na místním hřbitově 
 
V letním vydání obecního zpravodaje byla vyhlášena anketa „Jak naložit s přerostlými tůjemi 
na místním hřbitově.“ V anketě vyslovilo svůj názor 12 občanů. 4x byl vysloven názor pro 
úplné odstranění tůjí, 4x pro snížení jejich výšky a prořezání a 4x pro jejich zachování 
v současné podobě, popřípadě rozšíření  stromoví na hřbitově. Je velmi pravděpodobné, že 
názory respondentů významnou měrou ovlivnilo umístění jejich vlastního hrobu. Proto vedení 
obce ponechalo definitivní rozhodnutí  na odborné firmě, která se vyslovila pro zachování tůjí 
s tím že bude zkrácena jejich výška a ošetřeny prořezem. V listopadu tohoto roku byla údržba 
tůjí provedena. Zástupce firmy konstatoval, že tůje jsou zdravé a neexistuje přímé nebezpečí 
poškození hrobů případným jejich vývratem. Nelze však vyloučit míru nahodilosti v případě 
extrémně silných větrů, ale to by nemohl být strom zasazen nikde. Rovněž skladba kořenů 
nemůže poškodit blízké hroby, např. nadzvednutím obrub apod.  Ostatní připomínky jako 
vykopání pařezů apod. budou zrealizovány na jaře. 
 
Priority obce v nadcházejícím období 
 
Akcí, která jednoznačně utlumí všechny investiční aktivity v obci je Čistá Bečva II. Práce na 
odkanalizování obce by měly být zahájeny v roce 2012. Souběžně s touto akcí by mělo dojít 
k prodloužení vodovodního řádu v dolní části obce. Tato akce je již nyní z hlediska 
povolovacího řízení připravena k realizaci, po dohodě všech zainteresovaných dojde k její 
realizaci souběžně s budováním kanalizace, a to z úsporných důvodů. Ve stadiu zpracování 
podkladů pro vydání stavebního povolení je vybudování účelové komunikace u nových 
stavebních míst v lokalitě u Gajdošíků. Zpracovává se rovněž projekt na vybudování 
kulturního centra na „Ondrovém“. Proběhne rovněž další jednání s CHKO Beskydy ohledně 
vyčlenění lokality pro nová stavební místa, kterých je v obci nedostatek. Do II. fáze se dostalo 
zpracování nového územního plánu obce. Předchozí zastupitelstvo schválilo rovněž příspěvek 
na zpracování projektové dokumentace – Rozhledna na Končité, které by v případě získání 
dotačního titulu byl realizován ve spolupráci s obcí Študlov, Zubák a Lysá pod Makytou. Po 
realizaci odkanalizování obce by došlo k opravě místních a účelových komunikací. Ve 
spolupráci s ŘSD dojde postupně k majetkovému vypořádání pozemků pod chodníky od 
základní školy až po horní konec obce. Cílem je rovněž nadále postupně pokračovat s 
majetkovým vypořádáním pozemků pod místními komunikacemi. V novém územním plánu je 
vyčleněna plocha pro výstavbu sběrného dvora (bývalá skládka u měnírny). V případě získání 
dotačního titulu by zrealizovala výměna oken a zateplení kulturního domu. V dlouhodobém 
horizontu je uvažováno s přístavbou základní školy k mateřské školce. Další aktivity záleží 
především na vyhlášených výzvách na podání žádosti o dotace a vlastních rozpočtových 
možnostech obce. Proto nelze tento výčet chápat jako dogma, které musí být splněno, ale jako 
akce, které budou zrealizovány během delšího časového horizontu, než je volební období 
tohoto zastupitelstva. Prakticky všechny volné finanční prostředky budou investovány do 
odkanalizování obce a prací souvisejících s touto akcí. Tento výčet akcí může být ještě 
doplněn o projekty, které budou realizovány společně s ostatními obcemi Sdružení obcí 
Hornolidečska. Kromě akcí, kde je investorem obec by mělo dojít k rekonstrukci tunelu a 
výměně kolejí od státní hranice po Horní Lideč. U této akce však ministr zrušil výběrové 
řízení a podle posledních informací by nové mělo být vypsáno v červenci příštího roku. To 
znamená, že k realizaci této akce by mohlo dojít nejdříve v roce 2012, což by se termínově 
mohlo potkat s odkanalizováním obce, což by bylo asi velký problémem. V podobném stadiu 
a časovém harmonogramu se nachází výstavba lapače splavenin nad místním sportovištěm, 
kde jsou investorem Lesy ČR. 
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Finanční toky v nadcházejících letech 
 
Vzhledem k finančním tokům a cash flow bude v nadcházejícím obdobím přistoupit 
k opatřením, která budou muset zajistit vyrovnanost rozpočtu obce. Vzhledem k dopadům 
hospodářské krize bylo finančními analytiky doporučeno nastavit si příjmovou stránku 
rozpočtu na úroveň roku 2006. Bohužel není jisté, že příjmová stránka bude letos naplněna i 
na této úrovni, a to zejména u daně z příjmu fyzických osob- podnikatelů a daně z příjmu 
právnických osob. Není třeba zdůrazňovat k jakému navýšení cen došlo v průběhu let  2006 -
2010 a jaké dopady to má na rozpočet obce ve vazbě na nastavení jeho příjmové stránky.  
Finanční náročnost projektu Čistá Bečva nejlépe dokumentuje níže uvedená tabulka splátek z 
dohody o poskytnutí finančních příspěvků, které má obec již letos  poskytnout Sdružení obcí 
Mikroregionu Vsetínsko na financování projektu Čistá Bečva II. Již nyní je jisté, že 
v letošním roce nebudou příspěvky poskytnuty v plné výši. Proto musí být příští rok 
maximálně úsporný, aby obec svým závazkům mohla dostát. Náklady na odkanalizování obce 
činí cca 65 mil. Kč, z toho asi  78% pokryje dotace a zbytek ve výši cca 16 mil. Kč musí dát 
obec z vlastních zdrojů. Tento podíl představuje téměř 4 celé roční obecní rozpočty.  Do roku 
2016 představují příspěvky cca 1,5 mil. Kč ročně, což by při maximální míře úspornosti šlo 
zafinancovat z vlastních prostředků a to ji přesto, že obec dosud splácí úvěr na vybudování 
bytů u MŠ Střelná cca 400 tis. Kč ročně, v roce 2011 bude muset uhradit bezúročnou půjčku 
Zlínskému kraji na vybudování nového veřejného osvětlení ve výši 75 000,- Kč a úhradu 
bezúročné půjčky firmě, která realizovala výstavbu bezdrátového rozhlasu ve výši 120 000,- 
Kč. Oproti jiným obcím nemá naše obec možnost navýšit si příjmovou část rozpočtu v oblasti 
nedaňových příjmů (zejména prodejem dřevní hmoty). Okolní obce mají ročně obrat v oblasti 
prodeje dřeva cca 1,5 mil Kč, což je pro rozpočet významná částka a proto jsou dopady 
finanční náročnosti kanalizace nejtíživější pro naši obec.  
 
V oblasti rozpočtu obce na rok 2011 dojde k řadě opatření, které mají mít v konečném 
důsledku co nejvíce eliminovat dopady finanční náročnosti kanalizace. Na straně výdajů 
budou poníženy veškeré příspěvky občanským sdružením, příspěvky na pořádání akcí v obci, 
příspěvky školním zařízením o 10%. O 10 % byly sníženy odměny členům zastupitelstva 
obce. V roce 2011 nebude realizována žádná větší investiční akce, budou probíhat pouze 
jejich administrativní přípravy.  V oblasti obecních příjmů dojde ke zvýšení nájemného u 
obecních bytů o 5,- Kč/m2 měsíčně, u pronájmu nebytových prostor se zvyšuje nájemné 
podnikatelům z 200,- Kč/m2 na 220,- Kč/m2 ročně. Nájemné se zvyšuje rovněž u pronájmu 
hrobových míst na místním hřbitově a to z 500,- Kč na 1 000,- Kč/10 let u dvojhrobu a z 300,- 
Kč na 500,- Kč/10 let u jednohrobu. Zde je nutno připomenout, že  se k délce časového 
období a počtu hrobů nejedná o opatření, které by mělo „zachránit“ vyrovnanost rozpočtu, ale  
reaguje na neustále rostoucí  náklady, které jsou do údržby hřbitova vkládány. Naopak letos 
nebudou zvyšovány poplatky za sběr a svoz komunálních odpadů, které jsou nejnižší 
z okolních vesnic, a to z důvodu, že příští rok končí smlouva uzavřená s firmou JOGA 
Luhačovice s.r.o. a v rámci Sdružení obcí Hornolidečska bude vyhlášeno nové výběrové 
řízení na další období, takže je logičtější počkat s úpravou ceny až po uzavření nové smlouvy, 
tj. až k 1.1 .2012. 
 
Zastupitelstvo na minulém zasedání schválilo uplatnění opce  na zpracování projektové 
dokumentace pro domovní přípojky napojovaných nemovitostí ke smlouvě na zpracování 
projektové dokumentace k projektu Čistá Bečva II. Převedeno do srozumitelné mluvy to 
znamená, že pro občany bude zajištěno zpracování projektové dokumentace k jejich vlastním 
přípojkám a vydání územního souhlasu centrálně, bez toho, že by museli samostatně obcházet 
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úřady. Zpracování těchto projektů bude představovat částku 645 600,- tis. Kč pro všechny 
odkanalizované domy. Pro jeden dům představují náklady na zpracování dokumentace 4 680,- 
Kč.  Zastupitelstvo vyslovilo záměr poskytnout z rozpočtu obce občanům na zpracování 
dokumentace příspěvek. V jaké výši bude se rozhodne později. 
 
 
 

 
Finanční náročnost projektu Čistá Bečva II. pro obec Střelnou v jednotlivých letech: 
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Uvažované zřízení obecní hospody 
 
Jedním z opatření, které by mělo přispět k větší finanční stabilitě rozpočtu obce je i 
uvažované zřízení obecní hospody v prostorách bývalého obecního úřadu v kulturním domu. 
Prioritním cílem je zajistit pokrytí nákladů na provoz kulturního domu, které v době kdy tam 
sídlil obecní úřad představovaly cca 130 tis. Kč ročně, a to již přes přijatá  úsporná opatření. 
Součástí  hospody by byl i samostatný salónek pro pořádání různých společenských akcí 
v rozsahu cca 50 osob, ať už rodinného, firemního nebo kulturního charakteru. Konečným 
cílem je zajištění komplexních služeb, včetně zajištění dovozu stravy. Zastupitelstvo obce 
odsouhlasilo pouze investici v rozsahu nejnutnějších nákladů na uskutečnění záměru, s tím, že 
bude zachována variabilita dalšího využití v případě, že by tento záměr nepřinesl požadovaný 
efekt, tj. pokrytí nákladů na provoz kulturního domu. V okamžiku hrozby ztrátovosti bude 
celý projekt ukončen a budou se hledat další možnosti. Je nutné připomenout, že nabídka na 
využití prostor byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 15 dnů na úřední i 
elektronické úřední desce obecního úřadu, nebyla však předložena žádná nabídka na 
alternativní využití. Už v této chvíli je možno rezervovat prostory na pořádání různých akcí 
v roce 2011 u pana Ivana Pohůnka, tel. 603 314 783. 
 
 
Kdy jsou vlastně ve Střelné hody? 
 
Při pročítání zápisu v kronice obce za rok 2008, jsem narazila na to, že kronikář se zamýšlel 
nad tím, jestli jsou ve Střelné hody na sv. Kateřinu, nebo ne.  Předem chci předeslat, že 
rozhodně nechci nikomu nařizovat, kdy má nebo nemá slavit hody, ale ráda bych k tomu 
podala vysvětlení, kterého se mi dostalo od P. J. Čunka, za jehož působení se světil kostel ve 
Střelné. Do doby posvěcení kostela ve Střelné slavila se pouť i hody společně s farním 
kostelem v Lidečku, tedy na sv. Kateřinu. Nyní však již máme svůj kostel a od toho se odvíjí i 
tyto dvě slavnosti. To, že pouť znamená patrocinium kostela, tedy svátek toho, komu je kostel 
zasvěcen, je zřejmě jasné. U nás je to 15.srpna, kdy se slaví svátek Nanebevzetí Panny Marie. 
Když se slaví hody, výstižnější název je posvícení, slaví se vlastně výročí posvěcení kostela a 
to u nás bylo 22. srpna, tedy týden po pouti. Samozřejmě si každý může vybrat co se mu více 
hodí a hody si může si slavit kdy chce. Možná by jenom muzikanti příště mohli pořádat ne 
hodovou, ale Kateřinskou zábavu, abychom si v tom udělali trochu pořádek. 
 
Místní knihovna 
 
Již několik měsíců je místní knihovna přestěhovaná v nových, krásných prostorách, kde je 
teploučko a útulno, ale bohužel prázdno. Teď, když je venku zima a večery jsou dlouhé, je 
nejvhodnější doba k přečtení si nějaké pěkné knížky. Mládež, děti, ale i starší mohou 
bezplatně využít kromě půjčování knih také internet. Protože i provoz knihovny něco stojí, 
pokud by tento stav přetrvával, museli bychom uvažovat třeba o snížení rozsahu provozní 
doby, což by bylo určitě škoda. Rádi bychom knihovnu využili i pro různé společné akce. 
Pokud má někdo nějaký dobrý nápad, rádi jej uvítáme.      
 
K odpadům 
 
Letošní rok byl při sběru nebezpečného a velkokapacitního odpadu zaznamenán nový trend. 
Výrazně se zvýšil sběr ojetých pneumatik. Na jednu stranu je to jistě dobře, že nevidíme jako 
v nedávné minulosti povalovat ojeté pneumatiky volně v přírodě. Na druhou stranu obec hradí 
za sběr pneumatik 5,20 Kč/kg, letos tudíž musela za tento typ odpadu zaplatit oproti minulým 
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létům o 48 000,- Kč navíc.  Prodejci a distributoři pneumatik mají povinnost sbírat staré 
pneumatiky zdarma. Proto je vhodné nechávat ojeté pneumatiky přímo při výměně 
v pneuservisu, než si je brát domů. Stejně je většinou po 2 letech skladování doma každý 
vyhodí. Ušetří se tím peníze v obecní kase a nebude třeba přistupovat k vyššímu výběru 
poplatků za sběr odpadů. Samozřejmě jsou případy, kdy tento způsob realizovat nepůjde a 
v tom případě je správné ojeté pneumatiky odevzdat při sběru nebezpečného a 
velkokapacitního odpadu. 
 
Doposud ještě přetrvávají problémy s tříděním odpadu. Při sběru je často vidět, že jsou 
odpady umístěny v pytlích nesprávné barvy. I když to při svozu sběrná firma toleruje a odpad 
umístěný v nesprávně barevně odlišeném pytli většinou odveze, nemusí tak dělat vždy. Obec 
nakupuje pytle od svozové firmy s tím, že už je v nich zakalkulována cena svozu, která je 
odlišná u různých druhů odpadu, např. u plastů (žlutý pytel) činí 16,75 Kč/ks a u papíru 
(modrý pytel) 11,52 Kč/ ks. Odpad v jiných, např. černých pytlích nemusí svozová firma 
sbírat, protože za tyto pytle nemá zaplaceno vůbec. Proto je vhodné si kdykoliv v průběhu 
roku na obecním úřadu bezplatně vyzvednout dostatek pytlů v požadovaném barevném 
provedení. Platí se pouze jen paušální roční poplatek na osobu. 
 
Osoby podnikající, by měly mít na odpad vznikající při jejich podnikatelské činnosti uzavřenu 
samostatnou smlouvu o likvidaci odpadů se svozovou firmou a cenu za svoz si zakalkulovat 
do svých výrobků, resp. služeb. V opačném případě dochází k tomu, že likvidují odpad 
z podnikatelské činnosti z prostředků občanů (roční poplatek za svoz) a obecního rozpočtu 
(dotace z rozpočtu na svoz). 
 
Kouřovody 
 
Nařízení vlády č. 91/2010 Sb. ze dne 1.3.2010 - o podmínkách požární bezpečnosti 
při provozu komínů, kouřovodů a spotřebičů paliv nabývá účinnosti dnem 1. ledna 
2011 a zrušuje vyhlášku č. 111/1981 Sb., o čištění komínů. 
V podmínkách požární bezpečnosti výše uvedeného nařízení je mimo jiné uvedeno, 
že každý si musí počínat tak, aby při provozu komína a kouřovodu (dále jen 
„spalinová cesta“) a spotřebiče paliv nedocházelo ke vniku požáru. 
Aby při provozu spalinové cesty a spotřebiče paliv nedocházelo ke vzniku požáru a 
úniku spalin od připojených spotřebičů na tuhá, kapalná a plynná paliva musí se 
provádět kontroly, čištění a revize spalinové cesty způsobem a ve lhůtách 
stanovených tímto nařízením vlády. 
Revize spalinové cesty se provádí odborně způsobilou osobou, která je držitelem 
živnostenského oprávnění v oboru kominictví, a která je zároveň 
- revizním technikem komínů 
- nebo specialistou bezpečnosti práce-revizním technikem komínových systémů, 
- nově pak revizním technikem spalinových cest 
Revize spalinové cesty se provádí: 
a) před uvedením spalinové cesty do provozu nebo po každé stavební úpravě 
komína, 
b) při změně druhu paliva připojeného spotřebiče paliv, 
c) před výměnou nebo novou instalací spotřebiče paliv, 
d) po komínovém požáru, 
e) při vzniku trhlin ve spalinové cestě, jakož i při vzniku podezření na výskyt trhlin 
ve spalinové cestě. 
O provedené revizi spalinové cesty vydá odborně způsobilá osoba písemnou zprávu 
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(„Revizní zpráva spalinové cesty“). 
Kontrola spalinové cesty se provádí odborně způsobilou osobou, která je držitelem 
živnostenského oprávnění v oboru kominictví nejméně 1 x ročně. O provedené 
kontrole vydá odborně způsobilá osoba písemnou zprávu („Zpráva o provedení 
kontroly spalinové cesty“). 
Čistění spalinové cesty se provádí odborně způsobilou osobou, která je držitelem 
živnostenského oprávnění v oboru kominictví. 
 
 
Spotřebiče napojené na spalinovou cestu, které nejsou pravidelně 
kontrolovány odborně způsobilou osobou kominíkem /revizním technikem komínů/, 
nejenže znečisťují ovzduší, ale je nutné si uvědomit, že při spalování nekvalitního 
paliva /mokré dřevo, kaly nebo dokonce plasty / dochází k zadehtování spalinové 
cesty a následnému vznícení sazí, kdy při teplotě cca 1100 °C je ohrožen majetek a 
zdraví spoluobčanů, kdy při netěsnosti nebo pouhé pavučině u plynových spotřebičů 
v komínovém průduchu může dojít k úniku spalin do místnosti a následné otravě 
osoby, která se v místnosti nachází. 
Seznam oprávněných a autorizovaných osob najdete na internetových stránkách 
www.kominici.info nebo na stránkách Ministerstva životního prostředí ČR. 
 
Jaroslav Machýček předseda SRTK-Zlínského kraje 
Ing. Dana Potěšilová, ředitelka odboru prevence HZS Zlínského kraje 
 
Stolní tenis 
 
Tak jako každý rok bude po dobu vánočních prázdnin mládeži umožněno hrát stolní tenis 
v kulturním domě. Konkrétně se jedná o tyto dny: 
 

- středa 22. 12.                                                                      14.00 –  18.00 hod. 
- čtvrtek 23. 12.           10.00 – 12.00 hod.                           14.00 –  18.00 hod. 
- neděle 26. 12.           10.00  - 12.00 hod.                            14.00 -  18.00 hod. 
- pondělí – čtvrtek  

27.12 – 30.12.           10.00 – 12.00 hod.                            14.00 – 18.00 hod. 
 
Ve výše uvedených dnech a hodinách bude zajištěn dozor ze strany zaměstnanců obce. 
 
Krátce   
 
Posledním úředním dnem v letošním roce na obecním úřadu bude pondělí 27. 12. 2010. 
V případě naléhavé nutnosti je možno řešit problém telefonicky. V ostatní dny bude již obecní 
úřad pro veřejnost uzavřen. 
 
Od středy 22. 12. 2010 bude v turistické zvonici na Daňkovém kopci vystaven betlém. Je to 
určitě vhodný cíl k návštěvě v kterýkoliv sváteční i všední den. 
 
Praktický lékař dr. Musil oznamuje, že od 27. 12 do 31. 12. 2010 nebude ordinovat z důvodu 
čerpání řádné dovolené. V naléhavých případech zastupuje dr. Sokola ml. 
 
Společnost Vodovody a kanalizace, a. s., Vsetín oznamuje zvýšení ceny vodného na 38,17 
Kč/1m3 a stočného (zatím se obce netýká) na 27,61 Kč/1 m3, vše včetně DPH. 
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Pro milovníky turistiky je připraveno tradiční novoroční setkání na rozhledně Vartovna 
v Senince dne 2. 1. 2011. 
 
V úterý 28. 12. 2010 v 18.00 hod. zahrají ochotníci z Lúk pod Makytou v našem kulturním 
domě divadelní představení,  jehož název bude upřesněn v rozhlasové relaci. Vstupné 
dobrovolné. 
 


